
 

 

Projekt: Místní akční plán rozvoje vzdělávání III ORP Tachov,  

registrační  číslo: CZ.02.3.68/0.0/0.0/20_082/0022995 

 

Zápis ze setkání ředitelů škol - zahájení projektu MAP III 

 

Místo konání:     Regionální vzdělávací a informační středisko, p.o., Školní 1094, 

Tachov, 34701 

Datum konání:  14.6.2022 od 14:00 hod. 

Účastníci:   viz prezenční listina 

 

Program jednání:   

1) Přivítání účastníků, zahájení, obsah (Mgr. Josef Kožnar, Odbor školství a památkové péče 
ORP Tachov) 

2) Shrnutí projektu MAP I (Pavel Bluma, MAS Zlatá cesta) 

3) Představení projektu MAP III  

4) Komunikace se zapojenými subjekty 

5) Pracovní skupiny, implementační aktivity 

6) Aktualizace strategického rámce 

7) Aktualizace investičních priorit 

8) Evaluace 

9) Závěr, diskuse 

 

 

Přivítání účastníků, zahájení, obsah 

 

Mgr. Josef Kožnar, vedoucí Odboru školství a památkové péče ORP Tachov, přívítal všechny 
přítomné. Shrnul význam projektu MAP III na území ORP Tachov a požádal všechny ředitele 
škol o maximální spolupráci. Za všechny přítomné poděkoval za vykonanou práci 
odcházejícímu řediteli ZŠ a MŠ Staré Sedliště panu Mgr. Miloši Jílečkovi. Pan ředitel Jíleček 
představil svou nástupkyni paní Mgr. Jitku Lorencovou. 

 

 

 

 



 

 

 

 

Shrnutí projektu MAP I (Pavel Bluma, MAS Zlatá cesta) 

 

Pavel Bluma, projektový manažer MAP I, představil projekt MAP I a výstupy projektu. 
Informoval přítomné, že řídící výbor zůstal v činnosti. Vysvětlil, proč na území ORP Tachov 
neproběhl projekt MAP II a také zdůraznil nutnost spolupráce všech subjektů. 

 

Představení projektu MAP III  

 

Mgr. Alexandra Hrušková, ředitelka Regionálního vzdělávacího a informačního střediska 
(host), představila realizační tým MAP III. Na powerpointové prezentaci (viz příloha) byli 
účastníci setkání seznámeni s klíčovými aktivitami, komunikačním plánem, evaluací a 
předběžným harmonogramem setkávání pracovních skupin. Ředitelé škol byli informováni o 
tom, že v druhé polovině září budou osloveni ohledně přesných termínů setkávání pracovních 
skupin. Dále budou zástupci škol osloveni kvůli vyplnění tabulek investičních priorit škol. 

 

Závěr, diskuze 

 

Během diskuze popsal Mgr. Luboš Beran, ředitel ZŠ Planá, problémy, které nastaly na jeho 
škole díky tomu, že neproběhl MAP II a požádal všechny přítomné o spolupráci na MAP III a 
dalších budoucích projektech MAP. Dále již nebyly žádné dotazy, připomínky, ani témata                 
k řešení. 

 

 

 

 

 


